
>  
Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 17:28 
> 
Onderwerp: Re: Aanmelding stadsronde 16 maart 

 
Hoi Dick 

Mijn werk loopt uit, ben helaas niet beschikbaar ook ivm privé verplichtingen. Wel zou ik 
graag mijn bijdrage willen leveren, kan dat via mail? 
Ik vind t echt stuitend dat er door een gemeente met een miljoenen tekort een bedrag van 2 
ton bezuinigd wordt op de jeugd. Zeker in deze tijd met beperkingen als gesloten 
sportscholen en zwembaden. Ze hebben al zo weinig. 
En dan de sluiting van er skatepark onder de kennedybrug. 
Heb je gezien hoe druk het bij tijden is op de Griend? Onverantwoord om in deze tijd de 
speelruimte te beperken. Wat is de volgende stap? Jeugd er gaan wegsturen omdat er 
zogenaamd besmettingsgevaar is? En waar zitten ze dan? Thuis. 
In heugemerveld waar ik woon is gelukkig nog voldoende speelruimte. Maar ik kan me niet 
voorstellen dat deze speelruimte en het onderhoud daarvan nou zo op de begroting van de 
gemeente drukt. Want onderhoud dat lijkt eerlijk gezegd zeer beperkt uitgevoerd te worden. 
Maastricht is een prachtige stad maar ik ken ze helaas ook als een eenzijdige stad met 
vooral aandacht voor uiterlijk vertoon. Tefaf. André Rieu. Daar pronkt Maastricht graag mee  
Ik denk dat die twee ton echt wel ergens anders te halen valt. 
En alsjeblieft niet over de rug van onze jeugd. 
Men is nog bezig met het ontwikkelen van een gebiedsvisie in heugemerveld. Niks krijg je 
hier van de grond. En dan wordt het buurtcomités medegedeeld dat er bezuinigd wordt op 
speelruimte. 
Zucht. 
Een duurzaam plan in gezamenlijkheid, dat moet toch mogelijk zijn! De animo is er. Maak 
daar gebruik van ipv dingen kapot te maken. 
Heel jammer vind ik dat. 

Met vriendelijke groet, 



Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 17:48 
 Onderwerp: Re: Inspraak plan om speelplekken voor kinderen te sluiten 

Beste mr. v.d. Harst, 

Hierbij de tekst van mijn bijdrage: 

Twee jaar geleden was ik zwanger van ons eerste kind. Mijn vriend en ik wilden graag een 

huis kopen in Maastricht. Zoals u kunt horen ben ik van boven de rivieren, en mijn vriend is 

japanner, dus wij kenden Maastricht niet heel goed. Door echte Maastrichtenaren werden wij 

gewaarschuwd voor bepaalde "slechte buurten", waaronder Boschpoort. Maar toen wij daar 

toch naar een huis gingen kijken, viel ons vooral op: het speeltuintje pal voor de deur, waar 

we kinderen samen zagen spelen en ouders op een bankje zagen kletsen. Het zag er zo 

gezellig uit. Inmiddels speelt ons zoontje van ruim 1,5 dagelijks in dit speeltuintje.  

Onze wijk is een gemengde wijk. Er wonen lager en hoger opgeleiden. Er wonen 

Maastrichtenaren die al generaties lang in deze wijk wonen, maar er wonen ook nieuwkomers 

zoals wij, en asielzoekers.  

Mijn vriend en ik werken allebei fulltime aan de universiteit. Met een kind erbij hebben wij 

niet veel tijd om al onze buurtgenoten te leren kennen, en de meesten zouden wij nooit 

ontmoet hebben als het speeltuintje er niet was. Ik vertel u uit ervaring: een speeltuin is veel 

meer dan een plek waar kinderen bewegen. Het is een plek waar kinderen en ouders elkaar 

ontmoeten. Het is een plek waar mensen elkaar tegenkomen die anders misschien nooit met 

elkaar zouden praten. In onze buurt is het voor sommige kinderen de enige plek waar zij 

Nederlands horen spreken. Of Maastrichts.  

Ik begrijp dat u wilt bezuinigen. Maar ik waarschuw u: een speeltuin is veel meer dan een 

plek om te bewegen. Als u zoveel speeltuinen afschaft, dan zult u extra moeten investeren in 

veiligheid, onderwijs en jeugdzorg. Want de speeltuin creëert sociale cohesie in de buurt, en 

daarmee veiligheid. Van vreemden worden wij buurtgenoten, door de speeltuin. Kinderen 

leren er Nederlands en Maastrichts, maar ook sociale vaardigheden. Denk bv aan kinderen 

zonder broertjes of zusjes thuis. En kinderen met problemen thuis hebben een veilige plek om 

anderen te ontmoeten en om even weg te zijn van een vervelende thuissituatie. Daarom zeg ik 

u: het afschaffen van speeltuinen is kortzichtig en zal per saldo geen bezuiniging opleveren, 

omdat u bijgevolg extra zult moeten investeren in veiligheid, onderwijs en jeugdzorg. Als u 

wilt bezuinigen zou ik eerder zeggen: bouw méér speeltuinen. 

Met vriendelijke groet, 

mailto:marieke.eba@gmail.com
mailto:Dick.van.der.Harst@gemeenteraadmaastricht.nl


>  
Verzonden: maandag 15 maart 2021 15:57 
Aan: Griffie <griffie@gemeenteraadmaastricht.nl> 
Onderwerp: STADSRONDE MAASTRICHT BEZUINIGINGSMAATREGEL OPENBAAR SPORT- EN 
SPEELPLEKKEN 

Good afternoon, 

As I understand, the Maastricht City Council is considering removing a large number of 
playgrounds. This really makes no sense to me. These playgrounds are needed by all 
families, and having less - even if they might be better equipped - will mean they are spaced 
even further apart, and so even less convenient to use. Especially in the times of a 
pandemic, more, conveniently located playgrounds are extremely important. 

If the council feels that the playgrounds are underused, it would perhaps be better to put a 
small amount of effort into making the existing ones easier to find, by e.g. labelling them 
into Google maps or even creating a map that can be given to all parents when they register 
the birth of a child.  

I hope the council rethinks the idea of removing these playgrounds. 

With best regards, 

mailto:griffie@gemeenteraadmaastricht.nl


Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 18:30 
Aan: Griffie <griffie@gemeenteraadmaastricht.nl> 
Onderwerp: STADSRONDE MAASTRICHT BEZUININGINGMAATREGEL OPENBAAR SPORT-EN 
SPEELPLEKEN 

Beste meneer/mevrouw, 

Mijn naam is en ik woon dichtbij de speeltuin MAARTVELD, in     . Ik heb 

gehoord dat er een plan is om een aantal speeltuinen af te breken.  

Onze park Maartveld zit in een dynamische en jonge buurt, met veel buitenlanders zoals ik. 

Maartveld is een heel belangrijk punt om samen te komen en de integratie van de mensen te 

verbeteren in onze nieuwe land. Gelukkig hebben we in onze buurt veel kinderen en 

Maartveld is een prachtig plek voor hun te genieten, samen spelen, kennen elkaar en de taal 

oefenen. 

A.u.b,, houd Maartveld als het nu is. Het zou heel triest zijn als we geen plek hebben voor 

onze kinderen, die de toekomst zijn. Er zijn hier veel mensen met hetzelfde mening en we 

houden van onze groene plek. 

Alvast bedankt voor uw aandacht. Met vriendelijke groeten, 

mailto:griffie@gemeenteraadmaastricht.nl


Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 19:58 
Aan: Griffie <griffie@gemeenteraadmaastricht.nl> 
Onderwerp: Huisvesting Samen Spelen Wyck Maastricht 

Geachte heer/mevrouw, 

Via deze weg wil ik mijn voorkeur uitspreken voor het huisvesten van Samen Spelen Wyck 

in het pand Kumulus in Wyck, Sint Maartenspoort 2 (de voormalige muziekschool). 

Met vriendelijke groet 

mailto:griffie@gemeenteraadmaastricht.nl


Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 20:03 
Aan: Griffie <griffie@gemeenteraadmaastricht.nl> 
Onderwerp: Samen Spelen Wyck 

Goede avond. 

Via deze weg wil ik graag mijn steun uitspreken voor het plan om Kindcentrum Samen Wyck 

centraal te huisvesten in het Kumulus-gebouw. 

Mvg 

mailto:griffie@gemeenteraadmaastricht.nl


>  
Verzonden: woensdag 17 maart 2021 09:08 
Aan: Griffie <griffie@gemeenteraadmaastricht.nl> 
Onderwerp: STADSRONDE MAASTRICHT BEZUINIGINGSMAATREGEL OPENBAAR SPORT- EN 
SPEELPLEKKEN 

Save the Playground: MAARTVELD 

mailto:griffie@gemeenteraadmaastricht.nl

